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Številka: 900-9/2023 

Datum:   21. 2 .2023 

 

Z A P I S N I K 

 

3. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 20. februarja 2023, ob 15. 

uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Šeruga Boštjan, Vladimir Koritnik, Eva Zorko, Luka Žižek, 

Sandra Pjanič, Miha Damiš, Franjo Rozman, mag. Sonja Purgaj, Nuša Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, Maša 

Goričan, Blaž Prelog, Andrej Čuš, Sergeja Puppis Freebairn, Milan Klemenc, dr. Renata Debeljak, Jernej 

Čuš, Petek Štefan, dr. Metka Petek Uhan, Alen Hliš, Ljudmila Grabar, Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, 

Sergej Ivanuša, dr. Uroš Vek, Lina Habjanič, Andrej Lazar, mag. Vlasta Stojak. 

  

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, Martin Kukovič, vodja 

Oddelka za pravne zadeve in ravnanje s stvarnim premoženjem, Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za 

javne finance, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Matej Gajser, vodja Sekretariata 

za splošne zadeve, Alenka Korpar, direktorica Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju, 

Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve, Zdenka Ristič, Sekretariat za splošne zadeve, Lidija 

Hajdinjak, Sekretariat za splošne zadeve. 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Dženana Kmetec, Hojka Berlič, Ines Zupanič 

Tomažič, Gregor Mlakar. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za 3. sejo je županja predlagala 21 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in pripadajoče gradivo je 

bilo v četrtek, 9. februarja 2023, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj, na naslovu 

www.ptuj.si in zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. Gradivo za 19.a točko dnevnega reda 

(Volitve in imenovanja)  je bilo objavljeno v petek, 10. februarja 2023. 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 2. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2.  

a) Dopolnjen osnutek Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora 

RO05 Ptuj – nova Žabja vas 

b) Predlog Stališč do pripomb javnosti podanih v času javne razgrnitve dopolnjenega osnutka Odloka o 

Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora RO05 Ptuj – nova Žabja vas 

http://www.ptuj.si/
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3. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi za del enote urejanja prostora OP16 Ptuj – za parcele št. 604/2, 605/1 in 605/5, 

vse k.o. 401 Brstje  

4. Predlog Sklepa o potrditvi izvedbe participativnega proračuna v Mestni občini Ptuj za leto 2024 

5. Predlog Sklepa o potrditvi osnutka Strategije vzpostavitve digitalne občine Ptuj 

6. Predlog Sklepa o uskladitvi cen programov predšolske vzgoje v Vrtcu Ptuj 

7. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev povezanih z 

nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami v Mestni 

občini Ptuj 

8. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske gospodarske javne službe 

varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Mestni občini Ptuj 

9. Predlog Sklepa o potrditvi cen grobnin in pokopaliških storitev v Mestni občini Ptuj 

10. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o potrditvi cen storitev izbirne lokalne gospodarske javne 

službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza nepravilno parkiranih vozil na območju 

Mestne občine Ptuj 

11. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 

2023 

12. Predlog Sklepa o prodaji solastniškega deleža nepremičnin katastrska občina 390 Mestni Vrh parcele 

425/3, 425/8 in 425/9 

13. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj parceli 2795/19 in 2795/21 

14. Predlog Sklepa o menjavi nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj parcela 2795/20 z nepremičnino 

katastrska občina 400 Ptuj parcela 2797/3 

15. Predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na delu nepremičnine katastrska občina 397 Hajdina 

parcela 1101/18 za potrebe umestitve stavbe št. 1546 

16. Predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na delu nepremičnine katastrska občina 397 Hajdina 

parcela 1101/18 za potrebe umestitve stavbe št. 1550 

17. Predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega prostora Čučkova ulica 3, Ptuj 

18. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena – športna 

infrastruktura na nepremičnini katastrska občina 400 Ptuj parcela 542/1 

19. Volitve in imenovanja: 

a)  Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju novega predstavnika Mestne 

občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Pokrajinski muzej Ptuj – Ormož 

20. Pobude in vprašanja 

21. Informacije 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-0, 

NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predlog zapisnika 2. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Na predlog zapisnika 2. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj ni bilo pripomb, zato je 

predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 2. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29,  

PROTI-0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

2.  

a) Dopolnjen osnutek Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja 

prostora RO05 Ptuj – nova Žabja vas 

 

Odbor za gospodarstvo je soglasno podprl dopolnjen osnutek odloka. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je z večino glasov podprl dopolnjen 

osnutek odloka. Hkrati člani odbora predlagajo, da se v predlogu odloka ugodi predlogu Ribiške družine 

Ptuj glede predvidene lokacije ribiške trgovine. Le ta je v obstoječem dopolnjenem osnutku OPPN 

predvidena v delu strnjene vrstne pozidave, kot zadnja stavba v nizu. Predlog lastnikov zemljišča je, da se 

naj trgovina ''pomakne'' navzdol, tako da postane samostoječi objekt in ni več del sklenjenega niza. 

Umesti se naj čim bolj južno in čim bližje robu obstoječega parkirišča. Omenjeni predlog so člani odbora 

soglasno potrdili.  

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala dopolnjen osnutek odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja je navzoče povabila k razpravi. Razpravljali so Alen Iljevec, Milan Klemenc, Nuša Vrabl Ferenčič 

in Metka Petek Uhan. 

 

Alen Iljevec iz svetniške skupine Ptuj je naš je dejal, da ima pomisleke pri omenjenem osnutku odloka. 

Omenil je cesto v Žabjak, ki prečka Slovenskogoriško cesto in se nadaljuje v Ulico Jožefe Lackove, ki 

postaja nova črna točka na Ptuju. Na tem področju je kar nekaj ranljivih skupin, v mesecu maju pa se 

bodo preselili prvi stanovalci novega Doma upokojencev Ptuj, v neposredni bližini pa se nahaja Sožitje 

Ptuj ter preko križišča še Vrtec Ptuj. Razlog temu sta neurejena cestna infrastruktura ter slaba prometna 

varnost. Predlaga, da se najprej zagotovi osnovna cestna infrastruktura, to pa sta cesta in pločnik.  

 

Milan Klemenc iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je dejal, da je potrebno nujno 

pristopiti k realizaciji vzpostavitvi pločnika in varne šolske poti ali vsaj namestitvi začasnega 

semaforiziranega križišča. 

 

Nuša Vrabl Ferenčič Vrabl iz svetniške skupine SDS soglaša z mnenji predhodnikov. 

 

Na podani razpravi je županja Nuška Gajšek dejala, da je križišče v primerjavi z lanskim letom 

sprojektirano s semaforji, seveda pa je država tista, ki tempira tempo izvedbe. To je pomembna razlika, 

ker so semaforji zdaj vključeni, prej pa jih ni bilo. V tem segmentu je bil korak vnaprej narejen; tudi različni 

pogovori, ki tečejo z ministrstvom za infrastrukturo se nagibajo k temu, da bo to urejeno. Časovne zaveze 

pa danes nihče ne more dati, je zaključila županja. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je dejala, da bodo v njihovi svetniški skupini 

omenjeni osnutek odloka podprli. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme dopolnjen osnutek Odloka o Občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora RO05 Ptuj – nova Žabja vas, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-1, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep.  

 

b) Predlog Stališč do pripomb javnosti podanih v času javne razgrnitve dopolnjenega osnutka 

Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora RO05 Ptuj – nova 

Žabja vas 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog stališč. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog Stališč, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Stališč do pripomb javnosti podanih v 

času javne razgrnitve dopolnjenega osnutka Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

za enoto urejanja prostora RO05 Ptuj – nova Žabja vas, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-28, 

PROTI-1, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

3. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi za del enote urejanja prostora OP16 Ptuj – za parcele št. 604/2, 605/1 in 605/5, 

vse k.o. 401 Brstje  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo soglasno podpira predlog sklepa.  

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za 

določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi za del enote urejanja prostora OP16 

Ptuj – za parcele št. 604/2, 605/1 in 605/5, vse k.o. 401 Brstje, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

4. Predlog Sklepa o potrditvi izvedbe participativnega proračuna v Mestni občini Ptuj za leto 2024 

 

Odbor za finance in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpirata predlog 

sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi izvedbe 

participativnega proračuna v Mestni občini Ptuj za leto 2024, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

5. Predlog Sklepa o potrditvi osnutka Strategije vzpostavitve digitalne občine Ptuj 

 

Odbor za finance z večino glasov soglaša, da se osnutek Strategije preoblikuje v predlog in sprejme 

enofazno.  

 

Hkrati odbor za finance nalaga predlagatelju, da do seje mestnega sveta pripravi čistopis predloga 

Strategije z ustreznimi popravki in da se mestnim svetnikom posredujejo neanonimizirani podatki o digitalni 

zrelosti javnih podjetij in zavodov.  

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo soglasno podpirata, 

da se osnutek Strategije preoblikuje v predlog in sprejme enofazno.  

 

Odbor za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo ter Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpirajo predlog sklepa, da se potrdi osnutek 

Strategije. 

 

Hkrati je Odbor za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo sprejel sklep, da se predlogi pripomb k 

osnutku Strategije, ki so jih pripravili v svetniški skupini Gibanje Svoboda, upoštevajo pri pripravi predloga 

Strategije. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Glede na stališča odborov in njihove podane razprave na odborih je županja predlagala, da mestni 

svetniki glasujejo o tem, da ta predlog do naslednje seje ostane v osnutku, da se vanj smiselno vključijo in 

oblikujejo vse pripombe oziroma predlogi svetniških skupin in potem to Strategijo kot predlog potrjujejo na 

marčevski seji. Navzoči svetniki so se s tem strinjali. 

 

Županja Nuška Gajšek je prisotne povabila k razpravi. 

 

Razpravljala sta Milan Klemenc iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša - Mi & ČUŠ in Metka Petek Uhan 

iz svetniške skupine Gibanje Svoboda. 

 

Milan Klemenc iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ soglaša s podanim predlogom 

županje. Predlaga, da bi bilo modro določiti rok, do katerega naj vodje svetniških skupin posredujejo svoje 

predloge oziroma pripombe. 

 

Županja Nuška Gajšek mu je odgovorila, da je ta rok do torka, 27. 2. 2023. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda soglaša s predlogom županje. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi osnutka Strategije 

vzpostavitve digitalne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

6. Predlog Sklepa o uskladitvi cen programov predšolske vzgoje v Vrtcu Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Razpravljali so Milan Klemenc svetniške skupine Liste Andreja Čuša - MI & ČUŠ, Metka Petek Uhan iz 

svetniške skupine Gibanje Svoboda in dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka. 

 

Milan Klemenc iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša - MI & ČUŠ je pohvalil zelo dobro opravljeno delo  

Vrtca Ptuj pri izvedeni racionalizaciji stroškov poslovanja. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda soglaša z mnenjem predhodnika.   

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka se pridružuje mnenjem predhodnikov. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o uskladitvi cen programov 

predšolske vzgoje v Vrtcu Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-28, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep.  

 

7. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev 

povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi 

napravami v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za gospodarstvo soglasno podpira predlog sklepa. 

 

Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo z večino glasov 

podpirata predlog sklepa. 

 

Hkrati odbor za finance nalaga predlagatelju, da se do seje mestnega sveta pripravi dopolnitev 

obrazložitve, v kateri se naj pojasnijo učinki sprememb cen elektrike na končno ceno storitev in primerjavo 

z drugimi primerljivimi komunalnimi podjetji.  

 

Predlagatelj je pripravil dodatni obrazložitvi, in sicer: 7.7. Primerjave elektro 2021-2023 cene-strošek-

odvajanje in 7.8. Primerjave elektro 2021-2023 cene-strošek-greznične gošče. Obe obrazložitvi sta bili 

dne, 17. 2. 2023, objavljeni na spletni strani.  

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Pri tej točki je županja dejala, da vezano na to, da je bilo ogromne debate glede cene, ki je vključena za 

odvoz blata in ker je še vedno postopek razpisa v teku, nam pa se tista cena, ki so jo imeli zagotovljeno 
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do sedaj izteka in moramo iti na ceno na trgu, bo županja predlagala dodaten sklep oziroma nov sklep, da 

se danes ta elaborat potrdi do takrat, ko bo dokončano javno naročilo, v katerem bomo imeli novo ceno od 

novega prevoznika oziroma prevzemnika blata. Takrat pride komunalno podjetje z novim elaboratom in 

bomo takrat potrjevali cene take, ki bodo dosežene na javnem razpisu. Zakaj danes nimamo cene iz 

javnega razpisa? Zato, ker je spet proceduralni zaplet, ker imamo spet neke pritožbe, ki bodo to 

podaljšale; v vmesnem času pa moramo zagotavljati odvoz po cenah, ki so na trgu. Tako da ta cena, ki je 

v elaboratu, je cena, ki je na trgu. Zahtevali pa bomo nov elaborat in nov izračun cene, ki bo moral biti 

nižji, vsaj pričakovano glede na to, kakšne ponudbe dobivamo, da bomo še lahko takoj skorigirali. 

 

Predsedujoča je prisotne povabila k razpravi. Razpravljali so Milan Klemenc iz svetniške skupine Lista 

Andreja Čuša – MI & ČUŠ, Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ 

in dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka. 

 

Na vprašanja svetnikov je odgovarjal mag. Janko Širec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d. Povedal 

je, da je v teku izbira ponudnika za odvoz blata, najnižja oddana ponudba pa je precej nižja od trenutno 

veljavne. Če bo obveljala najnižja ponujena cena in ne bo večjih zapletov v sicer pričakovanem 

revizijskem postopku, bi se v kratkem času cena za uporabnike lahko kmalu nekoliko znižala. To pa bodo 

storili takoj, ko bo izbirni postopek dokončno zaključen. 

 

Glede na razpravo vezano na potrjevanje cen odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 

vode ter storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi 

čistilnimi napravami je županja predlagala, da mestni svet glasuje o naslednjem predlogu 

 

SKLEPA:  Mestni svet Mestne občine Ptuj nalaga izvajalcu gospodarskih javnih službe odvajanja 

in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, Komunalnemu podjetju Ptuj d.d., da je dolžan 

takoj po sklenitvi pogodbe z izvajalcem na podlagi postopka javnega naročanja za prevzem, 

prevoz in predelavo dehidriranega blata iz CČN Ptuj, občini predložiti nov elaborat o oblikovanju 

cen storitev obveznih GJS za čiščenje odplak, v katerem ustrezno upošteva ceno prevzema, 

prevoza in predelave dehidriranega blata iz CČN Ptuj. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k spremembi cen 

storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode ter storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, 

obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami v Mestni občini Ptuj, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-23, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-5) sprejel predlagani sklep.  

 

8. Predlog Sklepa o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske gospodarske javne 

službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Mestni občini Ptuj-čistopis 

 

Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo  soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo z večino glasov podpira predlog sklepa. 

 

Dodatni obrazložitvi 8.6. Primerjave elektro 2021_2023 cene-strošek in 8. 7. Dodatna obrazložitev 

Komunalo podjetje Ptuj sta bili dne, 17. 2. 2023, objavljeni na spletni strani.  
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Na predlog predlagatelja je občinska uprava pripravila ČISTOPIS točke: Predlog Sklepa o soglasju k 

spremembi cene storitve obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno 

vodo v Mestni občini Ptuj in ga dne, 17. 2. 2023, objavila na spletni strani. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog Sklepa v ČISTOPISU z dne 17. 2. 2023, nanj nima 

pripomb in ga predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Predsedujoča je prisotne povabila k razpravi. Razpravljala sta Andrej Čuš iz Liste Andreja Čuša – MI & 

ČUŠ in Dušan Fric iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k spremembi cene 

storitve obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v 

Mestni občini Ptuj, v predloženem ČISTOPISU. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

9. Predlog Sklepa o potrditvi cen grobnin in pokopaliških storitev v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Odbor za finance z večino glasov podpira predlog sklepa. 

 

Hkrati Odbor za finance nalaga predlagatelju, da koncesionar do seje mestnega sveta pripravi informacijo 

o primerjavi cen grobnin in pokopaliških storitev s primerljivimi občinami. 

 

Koncesionar je pripravil Dodatno pojasnilo dviga cen grobnin in pokopaliških storitev za leto 2023. Gradivo 

je bilo dne, 17. 2. 2023, objavljen na spletni strani. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog Sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Predsedujoča je prisotne povabila k razpravi. Razpravljala sta Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške 

skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ in dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka. 

 

Sergeja Puppis Freebairn iz svetniške skupine Liste Andreja Čuša – MI & ČUŠ je Alenu Hodniku, 

direktorju Javnih služb d.o.o. dejala, da naj v bodoče sproti prilagajajo cene grobnin in apelirala, da se naj 

izboljša kakovost vzdrževanja novega pokopališča. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka ima zadržke glede zvišanja cen grobnin. 

 

Ker ni bilo več razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi cen grobnin in 

pokopaliških storitev v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-1, NI GLASOVAL-3) sprejel predlagani sklep.  
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10. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o potrditvi cen storitev izbirne lokalne gospodarske 

javne službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza nepravilno parkiranih vozil na 

območju Mestne občine Ptuj 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembah Sklepa o potrditvi 

cen storitev izbirne lokalne gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in 

odvoza nepravilno parkiranih vozil na območju Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

11. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj 

za leto 2023 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z 

nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2023, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep.  

 

12. Predlog Sklepa o prodaji solastniškega deleža nepremičnin katastrska občina 390 Mestni Vrh 

parcele 425/3, 425/8 in 425/9 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo  soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji solastniškega deleža 

nepremičnin katastrska občina 390 Mestni Vrh parcele 425/3, 425/8 in 425/9, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

13.  Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj parceli 2795/19 in 2795/21 
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Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnin katastrska 

občina 400 Ptuj parceli 2795/19 in 2795/21, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep.  

 

14.   Predlog Sklepa o menjavi nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj parcela 2795/20 z 

nepremičnino katastrska občina 400 Ptuj parcela 2797/3 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o menjavi nepremičnin katastrska 

občina 400 Ptuj parcela 2795/20 z nepremičnino katastrska občina 400 Ptuj parcela 2797/3, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

15.  Predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na delu nepremičnine katastrska občina 397 

Hajdina parcela 1101/18 za potrebe umestitve stavbe št. 1546 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na 

delu nepremičnine katastrska občina 397 Hajdina parcela 1101/18 za potrebe umestitve stavbe št. 

1546, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

16. Predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na delu nepremičnine katastrska občina 397 

Hajdina parcela 1101/18 za potrebe umestitve stavbe št. 1550 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo soglasno podpirajo predlog sklepa. 
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Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na 

delu nepremičnine katastrska občina 397 Hajdina parcela 1101/18 za potrebe umestitve stavbe št. 

1550, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

17.  Predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega prostora Čučkova ulica 3, Ptuj 

 

Odbor za gospodarstvo soglasno podpira predlog sklepa. 

 

Odbor za finance z večino glasov podpira predlog sklepa. 

 

Hkrati Odbor za finance nalaga predlagatelju, da do seje mestnega sveta od vlagatelja pridobi dodatne 

informacije o projektih in aktivnostih uporabnika poslovnega prostora, ki so pomembne za lokalno 

skupnost.  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je z večino glasov zavrnil predlog sklepa. 

 

Člani odbora predlagajo, da se preveri znesek mesečne najemnine poslovnega prostora ter kakšna je 

dodana vrednost tega društva za mesto Ptuj.  

 

Vlagatelj je pripravil Dopolnitev vloge in informacije o upravičenosti brezplačne uporabe prostora za Zavod 

Povod, socialno podjetje (17.4.) in drugo dopolnitev vloge in informacije o upravičenosti brezplačne 

uporabe prostora za Zavod Povod, socialno podjetje (17.6.). 

 

Občinska uprava je pripravila Dodatno pojasnilo k točki 17. (17.5.). 

 

Vso navedeno gradivo je bilo dne, 15. 2. 2023, objavljeno na spletni strani.  

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega 

prostora Čučkova ulica 3, Ptuj za obdobje treh let, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-18, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-9) sprejel predlagani sklep.  

 

18.  Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena – športna 

infrastruktura na nepremičnini katastrska občina 400 Ptuj parcela 542/1 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo  soglasno podpirajo predlog sklepa. 
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Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena – športna infrastruktura na nepremičnini katastrska občina 400 

Ptuj parcela 542/1, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-2) sprejel predlagani sklep.  

 

19.  Volitve in imenovanja: 

a) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju nove predstavnice Mestne 

občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Pokrajinski muzej Ptuj – Ormož 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o prenehanju 

dolžnosti članu Matejki Milošič in imenovanju Line Habjanič za novo predstavnico Mestne občine Ptuj v 

Svet zavoda javnega zavoda Pokrajinski muzej Ptuj – Ormož. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in 

o imenovanju nove predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Pokrajinski 

muzej Ptuj – Ormož, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep.  

 

20.  Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za to sejo, so objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj 

in v zavihku Seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Dušan Fric, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 35/3: Problematika vodovoda Spodnji Velovlek – Pacinje 

Kaj bodo strokovne službe naredile na področju trase vodovoda Spodnji Velovlek - Pacinje v 

bodoče, saj je kvaliteta bivanja zaradi tudi celodnevne prekinitve oskrbe z vodo vedno slabša? 

Utemeljitev: Na omenjeni trasi vodovoda Spodnji Velovlek-Pacinje je bilo v letu 2022 saniranih 10 

okvar na cevovodu. Znesek popravila vodovodne cevi PVC 280 je znašal približno od 2.500,00 EUR 

do 4.000,00 EUR (brez DDV). K temu strošku je potrebno prišteti še material za popravilo. Višina 

zaračunane cene za zemeljska dela je odvisna od tega, če je okvara v cestišču ali uvozu na 

dvorišče. Skupni strošek popravila ene okvare je prikazan v priloženi datoteki. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

vprašanje št. 36/3: 

V ČS Breg se nahaja Koroščev mlin. Danes je to razvalina, ki bi jo bilo treba sanirati oz. porušiti.  

Pred mlinom na drugi strani se nahaja tudi odlagališče odpadkov, mimo pa vodi turistična steza do 

Mitreja. Objekt je neurejen in nevaren ter kot tak ni v ponos urejenemu turističnemu mestu kot je 

Ptuj. Ali se predvideva pristop k reševanju problematike in kakšna je predvidena časovnica? 
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Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

vprašanje št. 37/3: 

V ČS Breg se električni daljnovodi še vedno vodijo po zraku in ne v zemlji, kot drugje po Mestni 

občini Ptuj. Ali območje omogoča takšen projekt in ali se predvideva pristop k reševanju 

problematike? 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 38/3: 

Tržnica je prostor, ki se lahko in mora uporabljati za izvedbo prireditev različnih tipov. V tem 

trenutku prireditev v primeru slabega vremena ni možno izvajati zaradi nepokritega prostora. 

Predlagamo, da se pristopi k zagotovitvi ustreznih pogojev na tržnici(streha) tudi v primeru 

slabega vremena. 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija - Krščanski demokrati je posredoval 

pobudo št. 39/3: 

Zanima me v letih, odkar velja odlok o standardih zarisovanja parkirnih mest na javnih površinah, 

se je vozni park zelo spremenil - vozila so bistveno širša. Opažamo, da so preozka parkirišča vzrok 

številnih namernih, predvsem pa nenamernih poškodb avtomobilov. Menimo, da je skrajni čas, da 

implementiramo nove standarde - povečamo širino - pa čeprav bo to na račun nekaj parkirnih 

mest. 

  

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 40/3: Onesnaženost okolice starega mlina, Mlinska cesta 11 

MO Ptuj predlagam, da preveri vse možnosti za odstranitev odpadkov, ki so trenutno na tej 

lokaciji. Zraven tega naj MO Ptuj preveri vse zakonske možnosti in aktivnosti na podlagi katerih bi 

lahko v prihodnje preprečili tovrstno onesnaževanje okolje. 

Obrazložitev: Kompleks starega mlina na Ptuju je v popolnem razpadanju in je že samo po sebi 

obremenjujoče za okolje. Povrhu vsega pa je na tem mestu še kar nekaj odpadkov, ki na to 

področje ne sodijo in onesnažujejo okolje. Spodnje slike, ki so bile narejene dne, 15.2.2023, 

prikazujejo onesnaženost okolja in potrjujejo, da tovrstni odpadki ne sodijo v to okolje. Zraven 

tega se na Ptuju na tem področju izvajajo turistične dejavnosti (golf in termalni park) in je izrazito 

neprimerno, grdo in nespoštljivo, da se takšno onesnaževanje dopušča. Z ekološkega kot 

gospodarskega vidika bi bilo potrebno, da se te odpadke odstrani in v prihodnje zagotovi, da se 

takšno onesnaževanje ne bo ponavljalo. 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 41/3: Enak odpiralni čas ptujskih znamenitosti 

MO Ptuj predlagam preverbo, ali je možno, da bi odpiralni čas ptujskih znamenitosti kot so Ptujski 

grad, stari zapori, Miheličeva galerija, Kurentova hiša prilagodili tudi v času praznikov. Najbolj 

primeren se mi zdi model odprtja ptujskega grada in tako bi Kurentovo hišo prilagodili v smislu, da 

bi bila odprta tudi v času praznikov. Delovni čas bi se lahko prilagodil delovnemu času ostalih 

ptujskih znamenitosti, kot je npr. Ptujski grad.  

Obrazložitev: Zaprtje ptujskih znamenitosti v času praznikov hiše po mojem mnenju ni najbolj 

ustrezno za izvajanje turistične dejavnosti v MO Ptuj. V času praznikov prevladujejo domači gosti 

in posledični so prikrajšani za ogled teh atrakcij. Lep primer je novo odprtje Kurentove hiše, ki je 

zaprta ob vseh praznikih. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
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pobudo št. 42/3: Preuči naj se možnost dodatne subvencije za vrtec za starše, ki spadajo v 5. in 6. 

dohodkovni razred in bivajo v najemniških stanovanjih z visokimi tržnimi najemninami. 

Ob predvidenih podražitvah vrtca menim, da imamo kot odločevalci odgovornost, da ublažimo 

posledice draginje v karseda največji meri. Trenutna najvišja priznana tržna najemnina na m2 v 

regiji je (povzeto po odločbi CSD) 6 EUR/m2. Dejanska tržna najemnina na območju MO Ptuj pa se 

giblje okrog 8 EUR/m2 za povprečno veliko (56-58m2 glede na trenutno gibanje cen) 2-sobno 

stanovanje v bloku, kar pomeni, da ima družina, ki biva v takšnem stanovanju mesečnih stroškov 

zgolj z najemom med 448 in 464 EUR. Vštevši obratovalne stroške tako govorimo o mesečnem 

izdatku cca. 700 EUR (v grobem). Tudi družine, ki so do zdaj imele najemne cene primerljive z 

zgoraj navedeno najvišjo priznano tržno najemnino na m2 v regiji se soočajo z višanjem najemnin, 

saj nekateri najemodajalci višajo najemnine na podlagi »razmer na trgu«. Istočasno veliko ljudi ni 

seznanjenih z možnostjo subvencije tržne najemnine in pogoji za pridobitev le-te. V luči tega 

predlagam, da se staršem, ki se uvrstijo v 5. ali 6. dohodkovni razred in v istočasno plačujejo 

visoko tržno najemnino (nad priznano tržno najemnino po CSD) s strani Mestne občine Ptuj 

omogoči dodatna subvencija v višini 10% novega izračuna programa za obiskovanje vrtca in s tem 

vsaj delno in po proračunskih zmožnostih ublažimo dvig cen pri končnih uporabnikih. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 43/3: Na Lackovi ulici (Vinarski trg) naj se pojača redarski nadzor nad zaustavljanjem 

vozil.  

Na Lackovi ulici (Vinarski trg) pred pekarno je na cestišču talna označba, ki označuje prepovedano 

ustavljanje. Označbe se ne upošteva, med prometnimi špicami pa zaustavljanje avtomobilov 

dodatno pripomore k prometnemu kaosu ob vključevanju na cesto, ki vodi na most. Za zagotovitev 

večje varnosti na omenjenem odseku naj se preuči možnost, najprej povečanega redarskega 

nadzora nad ustavljanjem. Kasneje, naj pristojne službe preučijo bolj vzdržne možnosti ureditve 

prometa na tem območju, morda z delnim zaprtjem kraka.  

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 44/3: V razpisne pogoje za oddajo poslovnih prostorov v lasti MO Ptuj naj se smiselno 

vključi obseg predvidenih storitev za določen prostor. 

Podajam predlog, da se za razliko od trenutnih razpisnih pogojev, kjer je kot edini pogoj uspešne 

kandidature na razpisu navedena višina ponujene najemnine med pogoje uvrsti dodatne 

podkategorije aktivnosti, ki naj se v omenjenih prostorih izvajajo. Na primer, da bi v razpisnih 

pogojih izrecno pisalo, da bodo imeli pri razpisu prednost tisti kandidati, ki ali ponujajo določeno 

obliko storitev ali pa ponujajo določene aktivnosti. Smiselno, v skladu z usmeritvijo razvoja MO 

Ptuj.  

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 45/3: Odgovorne službe naj preverijo, kakšno je stanje z delovanjem stebričkov za 

zaporo prometa v strogem mestnem jedru in naj se preveri, ali ostale ovire še zagotavljajo zaprtje 

mestnega jedra za promet.  

Prebivalci strogega mestnega jedra opozarjajo, da je trenutno stanje v centru mesta, kar zadeva 

omogočanje prometa na območju namenjenem pešcem, zaskrbljujoče. Navajajo, da so 

avtomatizirani stebrički (na vpadnih lokacijah) ves čas spuščeni, kar omogoča povišano frekvenco 

prometa skozi območje, ki ni namenjeno motoriziranim vozilom in ne gre za stanovalce mestnega 

jedra, ki posedujejo dovolilnice. Prav tako opozarjajo, da so na drugih lokacijah, betonska korita 

razmaknjena do te mere, da se lahko avtomobili brez težav zapeljejo mimo. Prosimo za ureditev. 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
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pobudo št. 46/3: Pristojne službe naj preverijo upoštevanje dostavnega časa v območju za pešce. 

Preveri naj se zgoraj omenjeno upoštevanje dostavnega časa v območju za pešce oziroma, v 

kolikor je bilo v zadnjem času izdanih večje število dovolilnic za dostavo izven dostavnega časa, 

prosimo za razlago.  

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval 

pobudo št. 47/3: Na novem Rogozniškem pokopališču se naj uredi parkirišče in dostop do grobov 

tudi iz severne strani.  

Utemeljitev: Povprečna starost v državi je vsako leto višja, grobove pokopanih na 

pokopališču urejajo v večini starejši občani, ki z težavo dostopajo do gobov na severnem delu 

pokopališča. Hoja na daljše razdalje jim postaja vedno bolj naporna. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 48/3: Na novem Rogozniškem pokopališču se naj uredi zasaditev dreves, ki bodo 

nudile ustrezno senco, uredi razsvetljava, klopi in več korit z vodo. 

Utemeljitev: Poletja so vedno bolj vroča in za pokope v tem letnem času ter za urejanje grobov 

starejši občani ne morejo zaradi lastne zdravstvene ogroženosti biti dalj časa na soncu. Marsikdo 

obišče grobove tudi zvečer, zato je potrebna ureditev razsvetljave. Za lažje zalivanje gredic je 

potrebno približat dostop do vode. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 49/3: Na novem Rogozniškem pokopališču se naj postavi interaktivna tabla, kjer bodo 

obiskovalci pokopališča lahko z vpisom imena in priimka pokojnika lažje našli pokojnikov gob. 

Utemeljitev: V približno štirih desetletjih se je število grobov povečalo do te mere (in se še 

povečuje), da še nekateri sorodniki, ki skrbijo za grobove težko znajdejo. S pomočjo takšne 

table bi se vsi obiskovalci grobov z lahkoto znašli. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 50/3:  

Zakaj niso vsi občinski zavodi odgovorili na vprašanje glede porabe denarja za novoletna darila in 

pogostitve? Naprošam za dopolnitev podatkov s strani zavodov, ki niso podali informacije. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 51/3:  

Naprošam za informacijo, na katere storitve in medije so naročeni posamezni občinski zavodi, tip 

naročnine in koliko naročnin. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 52/3: Kurentovanje - parkiranje za goste 

Parkiranje za goste je bilo urejeno na parkirišču pri Delavski hranilnici, vendar sta bila oba odcepa 

za zavijanje v ulico, ki vodi na parkirišč zaprta z znakom prepovedano zavijanje in stožci, ki so 

onemogočili zavijanje. Posledično so se povabljeni gosti vozili mimo in iskali parkirišče drugje. 

Predlagam, da se naslednje leto ustrezno že pri prometnem znaku postavi smerokaz za parkirišče 

za (diplomatske) goste v angleščini ali postavi redarja na cesto, ki bo vozila usmerjal glede na 

registrske tablice (diplomatska vozila imajo posebno oznako cmd). Prav tako je potrebno 

posredovati gsm številko, na katero se lahko obrnejo. Gostje, za katere sem bila zadolžena, so mi 

pokazali mail, kjer ni bilo informacije glede parkirišča, prav tako pa niso imeli drugega kot 

stacionarno številko. 
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala  

pobudo št. 53/3: Cesta ob Jezeru  

Podajam pobudo, da bo ponovno potrebno zapolniti luknje ob cesti, ki teče mimo Rance. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 54/3: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, za koliko se je v zadnjih petih letih zmanjšala skupna 

poraba ogrevanja glede na to, da se je na Ptuju v večstanovanjskih stavbah naredila energetska 

sanacija stavb in kjer prihaja do največ izgub.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 55/3: 

Podajam pobudo, zakaj je Zavod za turizem navkljub prostim kapacitetam v času Kurentovanja 

2023 namestil skupine izven Mestne občine Ptuj navkljub le 30% zasedenosti kapacitet, ki jih 

premorejo ponudniki nočitev v Mestni občini Ptuj. Pridobljena je informacija, da se Zavod za 

turizem niti ni pozanimal za proste kapacitete pri ponudnikih v naši občini in čemu je temu tako, 

temveč je sprejel odločitev, da jih namesti v hotelu v sosednji občini. Se pravi, odrekamo se 

turistični taksi in še kakšnemu euru iz naslova potrošnje obiskovalcev? 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 56/3: 

Podajam pobudo, da se pripravi načrt, na kakšen način se bodo sanirali plazovi v Mestni občini 

Ptuj, saj je v zadnjem času v porastu plazenje brežin na naseljenih območjih v Orešju in Mestnem 

vrhu, ki so posledica tako slabo vzdrževanih izvirov vodotokov kot tudi puščanja na vodovodnem 

sistemu, zaradi česar prihaja do izpiranja zemljine in posledično do plazenja pobočij. Občani so 

upravičeno v strahu, saj se počutijo ogroženo, da jim bo odneslo ali zasulo hišo.  

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 57/3: 

Podajam pobudo, da se zavaruje ostrešje Turniškega gradu, saj z njega odpada opeka in je 

nevarna za obiskovalce in sprehajalce. Streha naj se sanira, da ne bo prihajalo do zamakanja 

objekta in zamenja odpadla opeka.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 58/3: 

Podajam pobudo, da se postavijo usmerjevalne table za Zgodovinski arhiv Ptuj, ki so bile 

obljubljene že pred časom, vendar do realizacije do danes še vedno ni prišlo.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 59/3: 

Podajam pobudo, da se nemudoma organizira delovna skupina za ureditev šolskih okolišev, saj 

prihaja do enormnih razlik med šolami zaradi števila otrok. Prav tako so šolski okoliši glede na 

stanovanjsko poseljenost na nivoju izpred 20-ih let ter so že izjemno zastareli. Sedanje stanje 

poseljevanja in števila šoloobveznih otrok se je v tem času bistveno spremenil in so šolski okoliši 

več kot nujno potrebni sprememb in posodobitev, ki bo omogočal enakomerno porazdeljenost 

šolarjev po šolah. Navkljub večkratnim pozivom do realizacije še vedno ni prišlo in se je vedno 

izgovarjalo na kombinirane prevoze, ki pa jih do danes še nismo uvedli.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 60/3: 
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Podajam pobudo, da se na podane pobude in vprašanja odgovarja celostno in vsebinsko popolno 

in ne zgolj s pavšalnimi odgovori. Odgovori naj bodo pripravljeni jasno in nedvoumno ter s 

točnimi podatki. Glede na to, da se odgovori v Ptujčanu ne objavljajo več v celoti, temveč le na 

spletu menim, da ni več razlogov, da se odgovori ne bi podajali bolj obširno.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 61/3: 

Podajam pobudo na pobudo št. 23/2 kjer sem predlagal, da naj Komunalno podjetje Ptuj sprotno 

obvešča svetnike in MO Ptuj o poteku izbire izvajalca za odvoz odpadnega blata in ne, da iz 

sredstev javnega obveščanja izvemo, da je v teku nov izbor. Komunalno podjetje Ptuj  d.d. je na 

pobudo odgovorilo le, da naj si pogledamo na spletu? Pobuda je bila podana iz razloga, da se 

izognemo težavam in dvomom, katerim smo bili priča v preteklosti. Zato ponovno podajam 

pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. poda odgovor o izbiri izvajalca odvoza blata na pobudo 

št. 23/2 ter priložijo ponudbe v izogib dvomom o izbiri izvajalca.  

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 62/3: 

Na Ulici Heroja Lacka se naj ob pekarni omogoči možnost kratkoročnega parkiranja (park & go) za 

5 minut. 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 63/3: 

Naj se pristopi k sanaciji cestišča v Kvedrovi ulici in naj se na novo zariše črte za parkiranje.   

21.  Informacije 

- v torek, 21. februarja 2023 ob 17. uri, Mestni trg: Pokop pusta 

- v soboto, 25. februarja 2023, od 10. ure dalje, mestna tržnica: Izmenjava semen. 

     Društvo gospodinj Spuhlja, Društvo podeželskih žena občine Markovci, Mestna občina Ptuj, Zavod za 

turizem Ptuj, LAS Bogastvo Podeželja ob Dravi in v Slovenskih Goricah, KGZS Zavod Ptuj vabijo 

na izmenjavo semen. V primeru slabega vremena bo izmenjava semen potekala v Večnamenski 

dvorani v Spuhlji. 

- v petek, 10. marca. 2023, ob 10. uri na Ptujskem gradu: Rez trte. 

- v petek, 10. marca 2023, ob 13. uri, Galerija Magistrat: Odprtje razstave jazz fotografij pokojnega 

ambasadorja mesta Ptuj Gerharda Hübnerja iz pobratenega mesta Burghausen. 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 3. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 16.08 uri. 

 

       

Zapisnik pripravila:        Nuška Gajšek 

Lidija Hajdinjak             županja   

 

 


